
 

 

 

      
     

 

Interpellation      

Till ansvarigt regionråd 

 

Angående tydligare ansvar för fiberutbyggnaden i hela länet 

/�DŝŶŽƌŝƚĞƚƐƐƚǇƌĞƚƐ�ϯϬ�ƉƵŶŬƚĞƌƐ�ǀŝůũĞŝŶƌŝŬƚŶŝŶŐ�ƐĊ�ĨŝŶŶƐ�ĞŶ�ƉƵŶŬƚ�ƐŽŵ�ŚĞƚĞƌ�͟dĂ�Ğƚƚ�ƚǇĚůŝŐĂƌĞ�ĂŶƐǀĂƌ�ĨƂƌ�
ĨŝďĞƌƵƚďǇŐŐŶĂĚĞŶ�ŝ�ŚĞůĂ�ůćŶĞƚ͘͟� 
 
Att ta ett tydligare ansvar innebär förpliktelser och ansvar innebär också ansvar fullt ut. 

Att bygga ut fibernätet i landsbygd är inte något som privata vinstdrivande aktörer slåss om att få 
ŐƂƌĂ͘��ćƌĨƂƌ�ŵĊƐƚĞ�͟ŶĊŐŽŶ�ĂŶŶĂŶ͟�ƚĂ�ĚĞƚ�ĂŶƐǀĂƌĞƚ͘�Kŵ�ŵŝŶŽƌŝƚĞƚƐƐƚǇƌĞƚ�ćƌ�Ăǀ�ĚĞŶ�ƵƉƉĨĂƚƚŶŝŶŐĞŶ�Ăƚƚ�
fibernät och åtkomst till snabba och stabila uppkopplingar tillhör samhällets infrastruktur så faller 
även det ekonomiska ansvaret på samhällets offentliga aktörer, på samma sätt som för övrig 
infrastruktur.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 

- Anser du att tillgången till fibernät är en del i samhällets infrastruktur? 
- Om ja, anser du att alla länsbor, även de på landsbygden, ska inkluderas? 
- Om nej, vilka ska i så fall inte ha tillgång till fibernät? 
- /ŶŶĞďćƌ�ĚĞƚ�͟ƚǇĚůŝŐĂƌĞ�ĂŶƐǀĂƌĞƚ͟�ćǀĞŶ�Ğƚƚ�ĞŬŽŶŽŵŝƐŬƚ�ĂŶƐǀĂƌ som du ser det? 
- Vad har hittills hänt och vad kommer att hända innan hela länet får en jämlik utbyggnad? 
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